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Šolsko leto 2022/2023 

                 

Zapisnik 2. seje Sveta staršev Gimnazije Škofja Loka, ki je bila v ponedeljek, 20. februarja 2022, 
ob 18.00 v učilnici 338 v 3. nadstropju šolskega centra 

 

Prisotni: člani sveta staršev (lista prisotnosti), ravnatelj Jože Bogataj, pomočnica ravnatelja Ana Prevc 
Megušar, Mateja Lavtar, prof., vodja šolske komisije za prehrano  

Opravičeno odsotni: Saša Bogataj Suljanović, dr. Ivan Demšar,  Matjaž Kos, Peter Debeljak, Barbara 
Kalan.  

Dnevni red:  

1. Sprejetje dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 1. seje sveta staršev z dne 4. 10. 2022   
3. Poročilo o realizaciji učnega načrta v 1. polletju šolskega leta 2022/2023  
4. Poročilo komisije za prehrano 
5. Fazno poročilo o poslovanju Šolskega sklada za šolsko leto 2022/2023 
6. Vpis v šolsko leto 2023/2024 
7. Poročilo predsednice DŠS 
8. Razno 

Uvodoma je ravnatelj pozdravil navzoče, opravičil odsotne člane sveta staršev in šolsko svetovalno 
delavko ter se jim zahvalil za udeležbo. 
 
K 1. točki: Sprejetje dnevnega reda 
Dnevni red je bil soglasno sprejet.  

 
K 2. točki: Potrditev zapisnika junijskega sestanka 
Ker ni bilo predsednika sveta staršev in je sejo vodil ravnatelj, zapisnika 1. seje tokrat nismo 
potrjevali.    
 

K 3. točki: Poročilo o realizaciji učnega načrta v 1. polletju šolskega leta 2022/2023  

G. ravnatelj  je na kratko orisal potek dela na šoli od začetka šolskega leta dalje. Glede na pretekla 
leta, ko je bil pouk okrnjen zaradi izvajanja epidemioloških ukrepov oz. zaradi velikega števila 
karanten, k sreči v tem šolskem letu tega ni bilo in je pouk potekal nemoteno. Ravnatelj je predstavil 
realizacijo pouka po posameznih razredih in predmetih. Do 15. 1. 2023 je bilo realiziranih 45% 
delavnih dni, realizacija v številkah in odstotkih je pokazala, da je bilo delo dobro opravljeno. Zaradi 
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daljših (tudi bolezenskih) odsotnosti nekaterih strokovnih delavcev, je bila v tabeli zabeležena nižja 
realizacija pouka. Ure pouka, ki zaradi tega odpadajo, na šoli redno in če je le mogoče nadomeščajo, 
sicer pa tudi učitelji pripravijo gradiva, ki jih dijaki v takšni uri izpolnjujejo (predvsem vaje, utrjevanje 
snovi). Obenem poskušajo strokovnemu delavcu zagotoviti zadostno število nadomeščanj,  da s tem 
doprinesejo manjkajoče ure pouka. Po pregledu nekaterih predmetov (in strokovnih delavcev) smo 
na seji ugotovili, da se v sredini februarja ne beleži več takšnega manjka ur. 
 
Realizacijo dela pripravita ravnatelj in pomočnica ravnatelja vsaj trikrat letno, tako da se lahko 
občasno slabša realizacija pri določenem predmetu kaj hitro izboljša. Težnja je, da učitelj do konca 
pouka v šolskem letu realizira najmanj 95% pedagoških ur svojega predmeta v posameznem razredu.  
 
Ana Prevc Megušar, pomočnica ravnatelja in koordinatorica programov obveznih in izbirnih vsebin, 
je za sestanek sveta staršev pripravila poročilo o realizaciji le-teh po posameznih letnikih.  
 
Priloga 1: realizacija pouka po posameznih predmetih in razredih od 1. 9. 2022 do 13. 1. 2023 
Priloga 2: realizacija programov obveznih in izbirnih vsebin v 1. polletju tega šolskega leta 
 
K 4. točki: Poročilo komisije za prehrano 

Mateja Lavtar je v tem letu prevzela koordinacijo nad šolsko prehrano. Pred sejo sveta staršev je bil 
kratek sestanek z vodjem kuhinje Slorest na šoli. 

Mateja Lavtar je pripravila kratko poročilo za zapisnik:  

Zapisnik sestanka komisije za prehrano. Prisotni Marko Zorč, Slorest, Ana Nastran, 
predstavnica sveta staršev, Mateja Lavtar. prof.; odsotni: Tomaž Jelenc, predstavnik DŠS 
 
1. Zamenjava plastičnih lončkov s steklenimi steklenicami 
Vsi dijaki, tako prijavljeni na malico kot neprijavljeni, so v preteklem tednu prejeli 0,5l 
steklenice, ki bodo namenjene pijači pri malici. V uporabi bodo predvidoma od 6. 3. 2023 
dalje. V jedilnici je še potrebno prilagoditi aparate za pijačo. Prvi teden bo na razpolago še 
nekaj plastičnih lončkov, če bo kdo od dijakov pozabil svojo steklenico, nato se lončki 
popolnoma ukinejo. Za polnjenje steklenic imajo dijaki na razpolago tudi dva pitnika za vodo, 
ki sta na šoli (pri učilnici 336  v 3. nadstropju) in 081 (v pritličju). 
 
2. Anketa o prehrani 
Organizator prehrane bo predvidoma konec marca izvedel spletno anketo med dijaki glede 
šolske prehrane. Anketa bo dostopna en dan, cilj je pridobiti čim več podatkov. Predlagamo, 
da dijaki ankete rešijo v okviru pouka, saj ne bo dolga, vzela naj bi približno 5 minut.  
 
3. Sodelovanje z Ekologi brez meja 
Na šoli smo že izvedli predavanje na temo zavržene hran za dijake 1. in 2. letnika. V mesecu 
marcu bodo člani skupine Ekologi brez meja ponovno opravili tehtanje neprevzetih obrokov 
oz. ostankov hrane na pladnjih ter o tem poročali. Prva takšna analiza je opravljena že leta 
2022.   
 
4. Neprevzeti obroki 
V mesecu dni opažamo veliko število neprevzetih obrokov. To pomeni, da dijak obroka ni 
pravočasno, niti ga ni prevzel. Če je neprevzetih obrokov pri konkretnem dijaku veliko, se o 
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tem obvesti starše. Neprevzeti obroki so na voljo abonentom na šolsko malico vsak dan po 
14. uri na delilnem pultu.  
 

K 5. točki: Fazno poročilo o poslovanju Šolskega sklada za šolsko leto 2022/2023 

Tokrat se člani IO šolskega sklada niso sestali, ker za to ni bilo potrebe. Da spomnimo: 
Zaradi dejstva, da je bil šolski sklad v jesenskem času prazen (4.000 EUR primanjkljaja), sta 
predsednik sveta staršev g. Demšar in ravnatelj v posebnem pismu meseca novembra nagovorila 
starše, naj vplačajo prvi letošnji obrok v šolski sklad, da bo šola lahko nemoteno zagotavljala 
nadstandardne vsebine in programe, kot je to določeno za delovanje šolskega sklada. Odziv staršev 
je bil jeseni velik in kot je razbrati iz faznega poročila za to šolsko leto, se je na računu zbralo več kot 
7.000 EUR. Pri tem je potrebno poudariti, da so nekateri starši namesto želenih 25 EUR v sklad 
nakazali po 50 EUR, eden od staršev tudi 500 EUR. Stroškov je bilo v tem šolskem letu več kot je bilo 
prihodkov, zato je stanje v skladu ponovno negativno.  
 
Vsako leto šola izda dva plačilna naloga (jeseni in spomladi po enega). Predlog je, da ravnatelj 
ponovno pisno obvesti in povabi starše, da v marcu plačajo predlagani znesek, to je 25 EUR, v šolski 
sklad, da bodo lahko poplačali vse stroške.  
 
K 6. točki: Vpis v šolsko leto 2023/2024 

Ravnatelj je na kratko poročal o tem, da je svet zavoda na MIZŠ podal predlog o vpisu za šolsko leto 
2023/2024, in sicer 140 dijakov v program gimnazija (5 oddelkov) ter 28 dijakov (1 oddelek) v 
program klasična gimnazija.  
Ker so na šoli pretekli petek, 17.,  in soboto, 18., izvedli informativni dan, je ravnatelj spregovoril tudi 
o tem. Z obiskom devetošolcev in njihovih staršev so na šoli zadovoljni in upajo na dober vpis 
(prijavnice osnovne šole pošiljajo v začetku aprila), tudi na vpis dijakov v program klasična gimnazija, 
še posebej zato, ker v letošnjem šolskem letu se ta program ne izvaja, ker lani zanj med osnovnošolci 
ni bilo zanimanja.   
 
K točki 7: Poročilo predsednice DŠS 

Od novembra dalje je novo izvoljena predsednica Šolske dijaške skupnosti Hana Kolendo, dijakinja 2. 
letnika. Njena ekipa (dijaki v IO DŠS) so se kaj hitro lotili dela in iz zapisnika dijaškega parlamenta (1. 
2. 2023) so razvidne dosedanje aktivnosti. Organizirali so kar nekaj odmevnih dogodkov na šoli, in 
sicer: 

- predavanja nekdanjega dijaka Davida Steguja ob izidu njegove knjige (7. 210. 2022) 
- dan boja proti AIDS-u (1. december)  
- miklavževanje (6. december) 
- prošnja za donacijo menstrualnih pripomočkov za dijakinje (december) 
- šolski puloverji (ponudba za dijake) 
- dan brez šolske torbe (februar)  
- pustovanje (izbor najboljše maske)22. 2. 

Veliko dogodkov je načrtovanih tudi za spomladanski del šolskega leta. Predsednica DŠS se tudi 
redno udeležuje sestankov v organizaciji Dijaške organizacije Slovenije (DOS).  
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K točki 8: Razno 
 
Ob koncu sestanka je ravnatelj pripravil nekaj informacij še o ostalih dogodkih na šolah in starši so 
imeli možnost za svoje komentarje in pobude.  
 
- Z Zavodom Vozim smo tudi letos za dijake 3. letnika pripravili preventivne delavnice Vozim, 

vendar ne hodim, na katerem jim je mlad invalid, udeleženec prometne nesreče, iz prve roke 
spregovoril o dogodku in posledicah. Velik poudarek je bil tudi na temi vožnje pod vplivom 
alkohola, za kar vsi vemo, da  v prometu ne gre skupaj.  Namen delavnic je bil, da se dijake 
ozavesti o varni vožnji, kajti v tem letu so že vsi opravili tečaj prve pomoči, velika večina pa bo v 
spomladanskem času opravljala še tečaj iz cestno-prometnih predpisov.  
 

- Za dijake 4. letnika je bilo s pomočjo OE RK Škofja Loka organizirano enourno predavanje na 
temo krvodajalstva in o krvi nasploh, kajti OE RK vabi polnoletne dijake šole na njihovo prvo 
krvodajalsko akcijo, ki jo bodo izpeljali v petek, 24. 2. 2023. Prijavljenih je 14 dijakov.  

 
- 1. 3. bo za dijake 3. letnika organizirana okrogla miza s predstavniki gospodarstva v loški regiji v 

okviru projekta Inženir bom, inženirka bom. S pomočjo zunanjih izvajalcev in gostov bodo 
dijakom približali poklice iz podjetij v regiji in jih vzpodbudili, da razmišljajo tudi o možnostih 
študija. Zaradi epidemije dijakom v zadnjih dveh letih tega ni bilo možno izpeljati.  

 
- Na šoli so se zelo trudili, da bi dobili akreditacijo za evropske izobraževalne programe 

(Erasmus+), žal so bili za las prekratki. Kljub temu bo šola še ta mesec kandidirala za akreditacijo 
za krajše obdobje, kar pomeni, da bodo ob dodeljeni akreditaciji nekatere mobilnosti dijakov na 
šoli tudi finančno krite. Dokler tega ni, so plačniki starši, ki podpirajo tovrstno aktivnost na šoli. 

 
- Za dijake 2. letnika  sta bili uspešno izpeljani že dve (od treh napovedanih) strokovnih ekskurzij v 

London. Starši so se zahvalili za možnost, da se dijaki lahko udeležijo te kvalitetne strokovne 
ekskurzije.  

 
- Vsi dijaki so člani DŠS in ŠD Ivan Peternel, ki deluje na šoli in skrbi za redno udeležbo dijakov na 

športnih tekmovanjih. Članarina za letos je za DŠS 1 evro, za športno društvo pa 2 evra. Če kdo 
od staršev članarine ne more (ne  želi) plačati, bo to sporočil v računovodstvo šole.  

 
- Lions klub Škofja Loka je dvema dijakoma dodelil štipendijo in doniral sredstva v dobrodelni sklad 

Gaudeamus.  
 
- Šola je iz sredstev šolskega sklada vsem dijakom kupila pollitrske steklenice, ki jih bodo 

uporabljali tudi v jedilnici namesto plastičnih kozarčkov. 
 
- Šola pripravlja v spomladanskem času vrsto strokovnih ekskurzij, obiskov, narodnih in 

mednarodnih izmenjav. Mentorji imajo s tem veliko dela, želimo le, da bi dijaki razumeli, da je 
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udeležba na takšnih dogodkih lahko izredno poučna in zanimiva. Na takšen način krepijo različne 
kompetence in veseli nas, da nas starši pri tem podpirajo.  

 
- Roditeljski sestanek za starše dijakov je s 23. 2. prestavljen na 2. 3., ker tega dne poteka seja 

sveta zavoda. Predstavljen bo potek splošne mature skupaj s predmaturitetnimi preizkusi, šolska 
svetovalna delavka bo spregovorila tudi o vpisu na izbrane fakultete, ki se zaključi 20. 3. 2023. To 
je obenem tudi zadnji roditeljski sestanek z razredniki zaključnega letnika, ki pripravljajo kratko 
evalvacijo dela.  

 
- Predstavnica staršev 4. e je opozorila, da dijaki 4. letnika ob polletju niso (še) imeli ocene pri 

predmetu filozofija. Ravnatelj je povedal, da ga je prof. Ciperle o tem predhodno obvestil, in 
sicer zaradi alternativnega načina ocenjevanja naj bi dijaki ocene pridobivali postopno, vsekakor 
pa pravočasno do konca pouka, oz. do konca aprila, ko je čas za zaključevanje ocen pri 
predmetih, ki jih dijaki nimajo na splošni maturi.  

 
- Članico sveta staršev je zanimalo, kako je z ravnateljevim dnem. Ravnatelj je pojasnil, da 

ravnateljev dan sicer pomeni pouka prost dan za dijake, za učiteljski zbor pa je to delavni dan, 
zato se v učiteljskem zboru dogovarjajo za realizacijo tega dne na način, da bo ta dan zapolnjen s 
kvalitetnim programom. Dijaki bodo o tem pravočasno obveščeni.  

 
 
Seja je bila zaključena ob 19.45. 

 
 
 

                                                                                                                  Zapisnik pisala: 
 
                                                                                                                       Jože Bogataj 

    ravnatelj  
 

                                                                                                           Peter Pokorn 
                                                                                                                   podpredsednik Sveta staršev 

                                                                                                                                               
 

 
 

                              
 

Škofja Loka, 24. 2. 2023 
 
 

Priloge: 

- Lista prisotnosti 
- Realizacija pouka v 1. polletju šolskega leta  2022/2023 
- Poročilo o realizaciji obveznih in izbirnih vsebin 
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- Fazno poročilo o delovanju šolskega sklada (stanje v februarju 2023)  

 


